
PVDF塑胶 浙江巨化 DE 6-2 硬度70D 耐腐蚀 膜材级PVDF PVDF代理

产品名称 PVDF塑胶 浙江巨化 DE 6-2 硬度70D 耐腐蚀
膜材级PVDF PVDF代理

公司名称 江苏融裕新材料有限公司

价格 75.00/KG

规格参数 PVDF:挤出级,拉丝级
DE 6-2:耐低温,耐高温,耐水解
浙江巨化:纤维

公司地址 花桥镇绿地大道

联系电话 18706274458 18706274458

产品详情

商品属性

产地浙江

品名PVDF

是否进口否

厂家(产地)浙江巨化

牌号DE 6-2

加工级别挤出级,拉丝级

特性级别耐低温,耐高温,耐水解,阻燃级,抗化学性,热稳定性

用途级别纤维

销售方式品牌经销

品牌浙江巨化

类型标准料

产品规格25KG/包



产品名称：PVDF DE 6-2型树脂执行标准：T/FSI027-2019产品用途：PVDF DE 6-2型树脂是我公司生产的
膜材级PVDF树脂，中文名称聚偏氟乙烯树脂，是一种偏二氟乙烯乳液法均聚合成的高分子量、半结晶性
的氟聚合物。主要用于PVDF太阳能背板膜、装饰膜、建材膜、地板膜等应用。具有氟树脂优良的耐高温
、耐化学腐蚀、耐紫外线、高绝缘性、自熄性等优点，长期置于室外条件下，不变脆、不龟裂、兼备优
异的刚性、硬度、抗蠕变、抗疲劳性能。产品储运和注意事项:日常储存在清洁、干燥的仓库内，以防杂
质引入。本产品常温下无毒无害，但需注意加工温度避免超过350℃，以防分解产生有毒气体。规格：40
KG；400KG。Product Name: PVDF DE 6-2 resinProduct Standard: T / FSI 027-2019Product Application: PVDF
DE 6-2 resin is amembrane grade homopolymer with a high molecular weight. It’s a semi-crystallinefluoropolymer
produced in the way of  emulsion polymerization. It is mainly used forproducing PVDF solar panel backsheet
film、decoration film and floor film,ect.It has the advantages of heat resistance、chemical corrosion resistance、 UV
resistance、high insulation、 self extinguishing,ect. It cankeep PVDF products free from brittleness and crack, and
has excellent rigidity、hardness、creep resistance and fatigueresistance under outdoor conditions for a long
time.Product storage and transportation andprecautionsDaily storage in a clean, dry warehouse toprevent impurities.
This product is nontoxic and harmless at room temperature,but the processing temperature shall not exceed 350 ℃ so
asto prevent toxic gas from decomposition.Specification:40KG;400KG;产品特性：
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